
MARKO SLADOLJEV:  
- Poštovani gradonačelniče, dakle vi znate da sam ja na svakoj skupštini postavio jedno 

te isto pitanje, ja više ovo pitanje neću postavljati nego će ga postavljati roditelji osnovne škole 

Ante Kovačića. Zamoljen sam od predstavnika roditelja da vam postavim ovo pitanje, dakle 

oni su vama pisali dakle pismo i evo zamoljen sam da oni sada počinju postavljati pitanje kako 

to ne bi bilo stranačko pitanje nego čisto ljudsko i roditeljsko.  

Dakle u pismu stoji, dakle sve podatke koje vi zapravo znate a to je da škola ima 1200 

učenika, svake godine 150 više, prvašići idu u tri sata popodne u školu, ne postoji mogućnost, 

vrlo je teško održavat dodatnu i dopunsku nastavu u školi od tri smjene, evakuacijske planove 

u slučaju potresa je vrlo teško provoditi ako imate po 600 učenika na malo kvadrata i vaši 

odgovori su do sad bili vrlo nekonkretni.  

Evo pismo ide dakle na kraju otprilike ovako, jer neću imati vremena u dvije minute 

postaviti skroz pitanje. Dakle ide apel, dovedite strojeve i radnike pred školu odmah, pod hitno. 

Mi više ne možemo i nećemo čekati nove škole koje se isto tako planiraju cijelo desetljeće. 

Ništa drugo ne može doć u obzir osim proširenja za koje je novac izglasan. Molim vas pismeni 

odgovor bez špranci i predložaka. Odgovor u kojem će stajat samo jedna rečenica, s datumom 

početka radova s vašim potpisom.  

Dakle potpisujem svakako u sebi al' u potpisu ovih redaka stoji 1200 djece i njihovih 

roditelja/staratelja koji traže Ustavom zajamčeni stolac u klupi pred pločom svoje osnovne 

škole. Zahvaljujem na vremenu i razumijevanju Marcel Burić, predsjednik Vijeća roditelja 

Osnovne škole Ante Kovačića Špansko.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  
- Hvala lijepo zastupniče.  

Odgovor će dati gradonačelnik Grada Zagreba Tomislav Tomašević.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  
- Zahvaljujem zastupniče Sladoljev.  

Gledajte, neke stvari nažalost ne možemo kontrolirat. Pa evo mogu vam, detaljno ću 

izvijestit o čemu se radi.  

Znači u postupku javne nabave dogradnja Osnovne škole Ante Kovačića procijenjena 

vrijednost nabave je 30 milijuna kuna bez PDV-a. I rekao sam da je taj postupak pri kraju. 

Zaprimljeno je jedanaest ponuda, što je dobro jer što je više pouda to je bolja cijena za Grad i 

bolja kvaliteta usluge. Međutim isto tako postupak je nažalost usporila činjenica da su neki 

ponuditelji odustali od ponude. Međutim ono, da ne bi bilo kako ste rekli floskula il' nemam 

pojma što, znači danas je 30. znači 6.10., za sedam dana je očekivano znači donošenje odluke 

o odabiru u javnoj nabavi. Tako da evo nikakve floskule nego konkretan datum.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  
- Hvala lijepo gradonačelniče.  

Imamo zahtjev za dodatnim objašnjenjem. Izvolite zastupniče Sladoljev.  

 

  



MARKO SLADOLJEV:  
- Poštovani gradonačelniče nisam ja rek'o floskule nego to je pismo roditelja koji su 

inače glasali za vas, koji su mi osobno to rekli. Dakle vi ste u toj školi dobili jako puno glasova 

i održali press konferenciju ispred škole, probijeni su svi rokovi i ljudi vam više ne vjeruju. To 

vam iskreno, dakle ja kad izlazim ispred škole van oni pitaju mene profesore šta je sa školom 

Ante Kovačića. Ja vam to dobronamjerno kažem.  

Dakle roditelji će uskoro vama ići u medije a možda nas i posjete na sljedećoj sjednici 

zagrebačke skupštine kao prosvjednici.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  
- Zahvaljujem zastupniku.  

Gradonačelnik Tomislav Tomašević dat će dodatno pojašnjenje.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  
- Znači evo još jednom, rekao sam konkretan datum kada bi odluka o javnoj nabavi 

trebala biti donijeta.  

Ponovno ponavljam neki ponuditelji su odustali od ponude što onda usporava cijeli postupak 

javne nabave.  

6. listopada je kada se očekuje odluka o javnoj nabavi, al' ne radimo samo na tome nego 

radimo i na tome da ta škola, ta investicija tj. dogradnja jer je to dogradnja kao što znate, 

sportska dvorana i neki broj učionica. Znači to neće riješiti kao što znamo problem tog cijelog 

kvarta, posebice jer se taj kvart širi što se tiče stanogradnje itekako. Znači mi i ovaj projekt 

pokušavamo ubaciti u Nacionalni plan oporavka i otpornosti kako ovih 30 milijuna kuna 

investicije ne bi palo na proračun Grada Zagreba nego bi se financiralo iz sredstava Europske 

unije a radimo i na tome da započnemo projekt zapravo i gradnje druge škole, znači u samom 

kvartu jer je to očito što će bit potrebno da se u stvarnosti riješi problem trosmjenske nastave 

koja je sada u ovoj osnovnoj školi.  

Tako da razmišljamo i o tom sljedećem koraku i gledamo što se tiče izrade projektne 

dokumentacije i da se stavi i ta nova škola u Nacionalni plan oporavka i otpornosti.  

 

 


